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 Protokół  Nr 7/2016 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu,  

Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej  

oraz Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 

 z dnia 17 sierpnia 2016 r. 

Komisja Gospodarki i Budżetu w składzie: 

Grzegorz Bielecki- Wiceprzewodniczący Komisji 

Jan Mazur – członek Komisji 

Marek Pych – członek Komisji                                                                                                         

Wojciech Półtorak – członek Komisji 

Ryszard Stachowiak – członek Komisji 

 

Nieobecny 

Andrzej Budych - Przewodniczący Komisji 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej w składzie: 

Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji 

Jerzy Wolny – członek Komisji 

 

Nieobecni: 

Wioleta Muszyńska – Wiceprzewodniczący Komisji 

Maciej Szulc - członek Komisji 

Alicja Dyllong - członek Komisji 

 

Komisja Porządku Publicznego i Praworządności w składzie: 

 

Henryk Budych – Wiceprzewodniczący Komisji 

Beata Żelechowska - członek Komisji 

 

Nieobecni: 

Łukasz Szymański - Przewodniczący Komisji 

Jacek Woźny – członek 

 

W zakresie przedstawianych spraw: 

Wiesław Czyczerski  Burmistrz Zbąszynka 

Jan Makarewicz  Zastępca Burmistrza 

Aneta Nawracała   Skarbnik Gminy 

Agnieszka Ratyńska  Podinspektor 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady trwało od godz. 13.00 do godz. 14.56  

Ogólna liczba radnych biorących udział w posiedzeniu Komisji Wspólnej – 9 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych zwołano zgodnie z § 67 ust. 1 Statutu Gminy. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Jan Mazur. 
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Planowany porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1.  Promocja i polityka informacyjna Gminy Zbąszynek. 

2.  Współpraca zagraniczna i międzygminna.  

3. Sprawy bieżące (projekty uchwał). 

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że z uwagi na obowiązki zawodowe w pierwszej 

kolejności głos zabierze Skarbnik Gminy, która omówi przygotowane przez siebie projekty 

uchwał. 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Pani Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały nr 1 w sprawie zmiany Uchwały 

 Nr XIV/82/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 22 grudnia 2015 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  na lata 2016 – 2027. 

 

Komisje Stałe Rady w obecności 9 radnych jednogłośnie skierowały projekt niniejszej 

uchwały pod obrady sesji. 

 

Na wspólne posiedzenie Komisji Stałych przybyli radni: Łukasz Szymański i Henryk 

Budych. 

Aktualna liczba biorących udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych: 11 

radnych. 

 

Następnie Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały nr 2 w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok. 

 

Komisje Stałe Rady w obecności 11 radnych jednogłośnie skierowały projekt 

niniejszej uchwały pod obrady sesji. 

 

 

Ad. 1-2   

 

W ramach tej części posiedzenia głos zabrała Pani Agnieszka Ratyńska, która  

w pierwszej kolejności zapoznała radnych ze sprawozdaniem ze współpracy międzygminnej 

za okres od sierpnia 2015 roku do lipca 2016 roku. Pani Podinspektor przybliżyła radnym 

zakres współpracy, który obejmuje w szczególności: 

 współpracę z gminami w ramach Stowarzyszenia Gmin Region Kozła,  

 współpracę z gminami i starostwem powiatowym w ramach  Powiatu 

Świebodzińskiego,  

  współpracę z Gminą Zbąszyń, na podstawie podpisanego w dniu 28.10.2010 r. 

porozumienia o partnerstwie i współpracy, 

  współpracę z  innymi gminami.  
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Odnosząc się do ww. kwestii Pani Agnieszka Ratyńska przybliżyła radnym szereg 

wydarzeń, które zorganizowano w ramach szeroko rozumianej współpracy międzygminnej  

w okresie objętym sprawozdawczością. Ponadto Pani Podinspektor przedstawiła wykaz 

podejmowanych działań w zakresie promocji oraz poniesione na ten cel koszty. 

 

Na wspólne posiedzenie Komisji Stałych przybył radny Jacek Woźny. 

Aktualna liczba biorących udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych: 12 

radnych. 

 

Następnie Pani Agnieszka Ratyńska przybliżyła radnym rys historyczny dotyczący 

współpracy zagranicznej jak również najważniejsze wydarzenia, które miały na celu jej 

rozwój. Ponadto w ramach sprawozdawczości Pani Podinspektor szczegółowo omówiła 

kwestie związane ze współpracą zagraniczną jednostek organizacyjnych gminy oraz 

przybliżyła informacje na temat kosztów związanych z realizacją ww. zadań w okresie 

objętym sprawozdawczością. 

/Przedmiotowe informacje radni otrzymali drogą e-mailową/. 

 

W dalszej części posiedzenia głos zabrał Pan Jan Makarewicz, który skupił się na 

omówieniu polityki informacyjnej Gminy Zbąszynek w latach 2015-2016. Na przedmiotowy 

obszar działalności składają się: 

 punkt informacyjny, 

 system oznakowania wewnętrznego, 

 spotkania Burmistrza Zbąszynka i Przewodniczącego Rady Miejskiej  

z mieszkańcami, 

 informacja wizualna (słupy ogłoszeniowe, tablica ogłoszeń), 

 strona internetowa: www.zbaszynek.pl, 

 Biuletyn Informacji Publicznej (BIP) Gminy Zbąszynek, 

 Regionalny Biuletyn Informacji Publicznej (RBIP) 

 ogólnodostępny portal „Wrota Lubuskie”, 

 lokalna telewizja internetowa: „Zbąszynecka Telewizja Internetowa”, 

 profil Gminy Zbąszynek  na portalu społecznościowym Facebook, 

 program pn.”Mam pytanie”, 

 Zbąszynecki Kwartalnik. 

 

W ramach sprawozdawczości Zastępca Burmistrza dużo uwagi poświęcił na omówienie 

kwestii związanych z modernizacją strony internetowej Gminy Zbąszynek. Ponadto Pan Jan 

Makarewicz wspomniał o staraniach mających na celu dotarcie z informacją do jak 

najszerszej grupy odbiorców za pośrednictwem profilu na portalu społecznościowym 

Facebook oraz o nowym programie pn. „Mam pytanie”, w którym Burmistrz Zbąszynka 

odpowiada na pytania od mieszkańców. 

 

 

 

http://www.zbaszynek.pl/
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 Podsumowując swoją sprawozdawczość Zastępca Burmistrza podkreślił, że polityka 

informacyjna jednostek samorządu terytorialnego zyskuje nowy wymiar i znaczenie  

w dostosowaniu działalności jednostki do warunków współczesnego świata. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał radnych czy mają pytania dotyczące poruszonych 

kwestii. 

 

Odnosząc się do poruszonych kwestii głos zabrał Pan Marek Pych, który stwierdził, że brak 

mobilności strony internetowej Gminy Zbąszynek obniża ruch internautów o co najmniej 30 

%. Zdaniem Radnego obecnie większość użytkowników korzysta z internetu za pomocą 

telefonów i tabletów. W związku z tym Pan Marek Pych zaproponował wdrożenie tej formy 

dostępu do informacji publicznej. 

Zastępca Burmistrza oznajmił, że temat mobilności strony jest otwarty i w miarę możliwości 

zostanie zrealizowany.  

Na zakończenie Pan Jan Makarewicz podziękował wszystkim, którzy przyczyniają się do 

rozwoju polityki informacyjnej Gminy Zbąszynek. 

 

Komisje Stałe Rady jednogłośnie skierowały przedstawioną informację pod obrady 

sesji. 

 

Ad 3. 

 

W tej części posiedzenia głos zabrał Pan Wiesław Czyczerski, który omówił projekt uchwały 

nr 3 w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych Gminy 

Zbąszynek. 

Komisje Stałe Rady w obecności 12 radnych, jednogłośnie skierowały projekt 

niniejszej uchwały pod obrady sesji. 

 

Kontynuując temat Burmistrz Zbąszynka zapoznał radnych z projektem uchwały nr 4  

w sprawie zmiany Uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian  za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Pan Marek Pych zgłosił dwie wątpliwości. Pierwsza z nich dotyczyła zapisu zawartego w § 1 

pkt 1 tj.: „zbiórek organizowanych co 6 miesięcy”. W ocenie radnego lepiej było by zmienić 

ten zapis na „raz na pół roku”, ponieważ dzięki temu można swobodniej określać datę 

zbiórki. Przytoczony zapis „co 6 miesięcy” sugeruje sztywno określony termin, np. jeśli 

zbiórka odbyła się 1 kwietnia, to kolejna musi odbyć się 1 października. 

 

W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że przedłożony projekt uchwały doprecyzowuje 

zapis w zakresie nazewnictwa „mebli i odpadów wielkogabarytowych”, które zgłosił nadzór. 
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Organ nie wniósł uwag do kwestii związanych z określeniami terminów, o których mówi 

radny. W związku z tym tę kwestię należy przeanalizować z radcą prawnym. 

Następnie Pan Marek Pych odniósł się do drugiej wątpliwości co do zasadności dodawania 

punktu 5 w §1 ust. 1 projektu uchwały nr 4. Radny zapytał czy meble, odpady 

wielkogabarytowe i zużyte opony są frakcją selektywną odpadów komunalnych? Jeśli nie są 

to w ocenie radnego zapis punktu 5 powinien otrzymać formę np. ustępu 3a, by nie 

doprowadzić do sytuacji, w której meble, odpady wielkogabarytowe i zużyte opony 

wystawione w ramach zbiórki zostaną zabrane wraz z odbiorem odpadów selektywnych 

takich jak papier, tworzywa sztuczne czy odpady biodegradowalne. 

 

Burmistrz Zbąszynka poinformował, że ww. wątpliwość również zostanie poddana  analizie 

i wyjaśnione do czasu sesji. 

 

Komisje Stałe Rady w obecności 12 radnych, przy 11 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym” skierowały projekt niniejszej uchwały pod obrady sesji. 

 

Następnie Burmistrz Zbąszynka omówił projekty uchwał: 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/52/2016 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 30 

czerwca 2016 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (projekt nr 5), 

  w sprawie wprowadzenia zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne 

(projekt nr 6), 

  w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu położonego w obrębie miejscowości Zbąszynek nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Zbąszynek (projekt nr 7). 

Komisje Stałe Rady w obecności 12 radnych, jednogłośnie skierowały projekty 

powyższych uchwał pod obrady sesji. 

 

W dalszej części posiedzenia Pan Wiesław Czyczerski przedstawił projekt uchwały nr 8 w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu  

położonego w obrębie miejscowości Zbąszynek. Burmistrz Zbąszynka poinformował 

radnych o negatywnej opinii sanepidu, która dotyczy odległości działek od planowanych farm 

wiatrowych.  

 

W odniesieniu do przedmiotowych kwestii wywiązała się dyskusja, podczas której 

przeanalizowano m.in. argumenty mówiące „za” i „przeciw” zmianie planu zagospodarowania 

przestrzennego, który przyjmowano pod kątem inwestycji w zakresie farm wiatrowych. 

Ponadto przeanalizowano przedłożony projekt planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie Zbąszynka. 
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Komisje Stałe Rady w obecności 11 radnych (Jerzy Wolny opuścił chwilowo 

posiedzenie), jednogłośnie skierowały projekt niniejszej uchwały pod obrady sesji. 

  

Na koniec tej części obrad Burmistrz Zbąszynka przedstawił projekt uchwały nr 9 w sprawie 

przekazania skargi z dnia 11.07.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 9). 

Komisje Stałe Rady w obecności 12 radnych, jednogłośnie skierowały projekt 

niniejszej uchwały pod obrady sesji. 

 

W sprawach bieżących: 

 

W tej części posiedzenia Przewodniczący Rady przypomniał, że na sesji zostanie 

wyświetlony pokaz slajdów pn. „Arsenał na Depocie” Pana Rafała Rzeszuto. 

 

Następnie Burmistrz Zbąszynka poinformował radnych o: 

 rozpoczęciu prac ziemnych w okolicy ronda na drodze 302 od dnia 18.08.2016 r.; 

 rozstrzygnięciu przetargu na remont ulicy Głównej w Kosieczynie (przewidywany 

termin zakończenia inwestycji-koniec października br.); 

 pracach naprawczych (frezowaniu) ubytków w nawierzchni na ulicy Wojska Polskiego 

w Zbąszynku (termin rozpoczęcia prac – ok. 22.08.2016 r.); 

 braku oświetlenia na rondzie do czasu spięcia sieci w ulicach: Chrobrego i Długiej, 

 nowych nasadzeniach na terenie miasta (ul. Wojska Polskiego)  i Gminy Zbąszynek. 

 

Wspólne posiedzenie Komisji opuścił radny Łukasz Szymański. 

Aktualna liczba biorących udział we wspólnym posiedzeniu Komisji: 11 radnych. 

 

Następnie radni poruszyli tematy związane z organizacją życia na terenie Gminy Zbąszynek. 

Poruszone zagadnienia dotyczyły m.in.: konieczności czyszczenia stawku w Dąbrówce 

Wlkp., nierówności na drogach i chodnikach gminnych, braku oświetlenia na ul. Długiej oraz 

organizacji Dni Zbąszynka. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji w sprawie odpowiedzi na 

apel Rady Miejskiej, która została przesłana radnym na e-maila. 

 

Na tym zakończono wspólne posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: 

 

Bernadetta Utrata 

 

 

Przewodniczący obrad:      

Jan Mazur 
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Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 

5. Przewodniczący Komisji 


